



深圳香格里拉
SHANGRI-LA
SHENZHEN

————— Wine List —————

白葡萄酒 White Wine



乐诗途长相思白葡萄酒

RMB 58 杯

SAUVIGNON BLANC, LOS ALTOS

RMB 188 瓶

【葡萄品种】：长相思 Central Valley Chile

【产区】：智利 中央山谷 Chile Sauvignon Blanc

【品鉴】：嘉里一酒香与拉博丝特酒庄合作推出本款长相思白葡萄酒，色泽明亮，酒体轻盈，回味悠长，伴有热带水果，新鲜白花和矿物质的复杂香气，令人意犹未尽。这美妙的一切都只专属于乐诗途醇酿。

Cultivated in the exquisite land of Chile, the Sauvignon Blanc presented by Kerry Wines and the winery Lapostolle. The wine shows a brightly colour, delicate body and freshness finished. It has a note of tropical fruit and a soft fragrance of flowers. The wine shows the tropical fruit aromas on the nose and quite floral. Its surprisingly mellow texture and pleasant acidity. The wonderful experiences only offers by Los Altos.



奥多塔霞多丽白葡萄酒

RMB 68 杯

CHARDONNAY, AUTORITAS

RMB 238 瓶

【葡萄品种】：霞多利 Chardonnay

【产区】：智利 中央山谷 Chile Central Valley

【品鉴】：味道清爽带香气清新，带有柠檬、菠萝、蜂蜜和热带水果的香气。酸度活跃，口感多汁、圆润，青草味十分明显，中等酒体。

Clean in nose, Lemon, pineapple, honey and tropical fruits flavours, present acidity, juicy, round, grassy and medium volume.



蒙多坎谱灰比诺白葡萄酒

RMB 68 杯

PINOT GRIGIO DELLE VENEZIE, MONTECAMPO

RMB 268 瓶

【葡萄品种】：灰比诺 Pinot Grigio

【产区】：意大利 威尼托 Italy Veneto

【品鉴】：浅稻黄色并带有绿色边缘。细腻的成熟果香，使整个酒体显得妖娆。口感柔软，十分新鲜，带有典型的灰比诺葡萄的特征，结构轻柔优雅。

Appealing straw-yellow colour with delicate reflections in which extremely fine and subtle tonalities of green are perceptible. Delicately fruity, relatively full and refined. It offers an ensemble of aromas of great finesse. Soft, lightly dry yet extremely fresh. Its light and elegant structure makes this an unusual refined aristocratic wine.

All prices are in RMB, The above prices are inclusive of a 10% service charge and 6% VAT.
以上所有价格均以人民币计价，以上价格已包含10%的服务费及6%的增值税。

白葡萄酒 White Wine



富利来长相思白葡萄酒

RMB 78 杯

SAUVIGNON BLANC, FORREST ESTATE

RMB 368 瓶

【葡萄品种】：长相思 Sauvignon Blanc

【产区】：新西兰 马尔堡 New Zealand Marlborough

【品鉴】：带有葡萄柚、接骨木花、百里香、百香果香气，口感清新，酒体有质感，口感优美，带有“湿石”的矿物感，收尾干净清脆。

The flavours of grapefruit, elderflower, lemon thyme and passionfruit. It's refreshing to taste and shows a weighty textural palate, with that distinctive Wairau river "wet stone" minerality and a crisp lingering finish. A classic Sauvignon Blanc that has been crafted to flourish with time.

肯福特珍藏白诗南白葡萄酒

RMB 78 杯

OLD VINE RESERVE CHENIN BLANC, KEN FORRESTER VINEYARDS

RMB 388 瓶

【葡萄品种】：白诗南 Chenin Blanc

【产区】：南非 什泰伦博斯 South Africa Stellenbosch

【品鉴】：佳酿酒色金黄，酒体圆润，有着甜瓜和以香料调味的烤苹果香。佳酿层次丰富，其因酒精与酒长期接触而出現的蜂蜜和焦糖味，使矿物香更加明显。此佳酿是果味和细致的橡木/香草味达到和谐平衡的典范，他们相互混合形成了复杂柔和的口感，其丰满酒体，可與濃郁和甚至辛辣的菜肴更添风味。

Golden hue and full bodied, with melon and spicy baked apple aromas. Layered, with mineral notes enhanced by honeycomb and caramel flavours from lees contact. This wine is a great example of the harmonious balance which can be achieved between fruit and delicate oak/vanilla flavours, as they combine to form complex, soft flavours with sufficient body to enhance even spicy and full flavoured meals.



杜荷夫雷司令白葡萄酒

RMB 98 杯

RIESLING, DONNHOF

RMB 488 瓶

【葡萄品种】：雷司令 Riesling

【产区】：德国 纳赫 Germany Nahe

【品鉴】：新鲜的苹果、白花、梨、矿物质构成的香气，非常优雅。中等酒体，果味浓郁多汁，集中纯净，酒精度适中，口感甜润，酸度平衡，饱满的收尾。

Fresh apple, white flower, pear and minerality aromas, elegant wine. Medium body, intense flavour, pure, concentrated, sweetness balanced with acidity, full-body and long finish.

All prices are in RMB, The above prices are inclusive of a 10% service charge and 6% VAT.
以上所有价格均以人民币计价，以上价格已包含10%的服务费及6%的增值税。

白葡萄酒 White Wine



乐盼庄园普依芙美白葡萄酒

RMB 78 杯

POUILLY FUME, DOMAINE LEBRUN

RMB 418 瓶

【葡萄品种】：长相思 Sauvignon Blanc

【产区】：法国卢瓦尔河谷普依芙美 France Loire Valley/Pouilly Fume

【品鉴】：酒款有着异常纯净的果香，与矿物质香气融合的恰到好处。结构感明显，口感紧致，可以陈年3-5年。

This wine has immense purity of fruit with a nervy mineral type character which is pitch perfect. Given the wine's structure and intensity it has the capacity to age for 3-5 years.



宝尚父子勃艮第拉维尼霞多丽白葡萄酒

RMB 98 杯

BOUCHARDE PERE ET FILS, BOURGOGNE LA VIGNEE
CHARDONNAY

RMB 538 瓶

【葡萄品种】：霞多丽 Chardonnay

【产区】：法国勃艮第 France Burgundy

【品鉴】：香气馥郁，口感圆润，但不厚重，诱人的果味透出丝滑的质感。适合年轻时享受酒款的新鲜度。

Aromatic bouquet. Round - though not heavy - and silky, with charming fruitiness. To be drunk young to enjoy its freshness.



福祿瑞帝利长相思塞美蓉白葡萄酒

RMB 268 瓶

SAUVIGNON BLANC SEMILLON, FRANCESCO RUTINI

【葡萄品种】：长相思，赛美蓉 Sauvignon Blanc, Semillon

【产区】：阿根廷门多萨 Argentina Mendoza

【品鉴】：一款令人愉悦的白葡萄酒混酿，有着桃子，粉红葡萄柚，柑橘类，茉莉及淡淡的矿物质香气。口感清新，有着葡萄柚，柠檬及草本类的味道。

A pleasant white blend with aromas of peaches, pink grapefruit, citrus and jasmine, and a hint of minerals. The palate is very fresh with grapefruit and lemon flavors and herbaceous notes.

白葡萄酒 White Wine



天鹏拉维尼达翔白葡萄酒

RMB 388 瓶

LA VIGNE D 'ARGENT, FRANCOIS THIENPONT

【葡萄品种】：长相思 Sauvignon Blanc

【产区】：法国波尔多 France Bordeaux

【品鉴】：这款精选的长相思展现出浓郁的柑橘香气。新鲜、果味、令人愉悦，展现出长相思优美的芳香特征。这款白葡萄酒还结合了微妙的花香、浓郁芳香感以及丰富的结构。

Tasting notes: This selected sauvignon blanc demonstrates the intense aromas of citrus. Freshness, fruit, pleasure featuring the beautiful aromatic profile of the Sauvignon Blanc. This white wine also combines subtle floral notes, aromatic richness and ample structure.



威廉费尔庄园小夏布利白葡萄酒

RMB 668 瓶

WILLIAM FEVRE, PETIT CHABLIS

【葡萄品种】：霞多丽 Chardonnay

【产区】：法国勃艮第 France Burgundy

【品鉴】：香气新鲜优雅，有着明显的柑橘类，白色水果及花瓣的香气。

Fleshy and elegant bouquet revealing citrus, white fruits and flowers aromas. The mouth is fresh, supple underscored by mineral.



苏迈泽庄园圣沃然邦塞缇白葡萄酒

RMB 688 瓶

JACQUES & NATHALIE SAUMAIZE, ST VERAN
PONCETYS

【葡萄品种】：霞多丽 Chardonnay

【产区】：法国勃艮第 France Burgundy

【品鉴】：浅黄色，散发出核果类及柑橘类水果的香气，口感清新，饱满醇美，矿物质感觉明显，酸度平衡，回味悠长。

Straw yellow, full of stone fruit and citrus fruit aromas, fresh and balanced on the palate, rich and elegant, with minerality and long finish.

红葡萄酒 Red Wine



乐诗途赤霞珠红葡萄酒

RMB 58 杯

CABERNET SAUVIGNON, LOS ALTOS

RMB 188 瓶

【葡萄品种】：赤霞珠 Cabernet Sauvignon

【产区】：智利 中央山谷 Central Valley Chile

【品鉴】：嘉里一酒香与拉博斯特酒庄合作推出本款赤霞珠红葡萄酒，色泽深邃，酒体醇厚，单宁圆润，洋溢着红色水果，香料和橡木的复杂香气，令人印象深刻。这美妙的一切都只专属于乐诗途醇酿。

Cultivated in the exquisite land of Chile, the Cabernet Sauvignon presented by Kerry Wines and the winery Lapostolle. This wine has an intense red color, with a nice harmony of red fruits with a hint of spices note from the subtle oak. It has a juicy body with round tannins, it's a very impressive wine. The wonderful experiences only offers by Los Altos.



奥多塔西拉红葡萄酒

RMB 68 杯

SYRAH, AUTORITAS

RMB 238 瓶

【葡萄品种】：西拉 Shiraz

【产区】：智利 中央山谷 Chile Central Valley

【品鉴】：明亮的樱桃、草莓、蓝莓与香草和烟熏味道带给嗅觉和味觉极致享受。

The nose and palate offer bright flavors of cherry, strawberry, and blueberry with hints of vanilla and smoke.



奥多塔梅洛珍藏红葡萄酒

RMB 78 杯

RESERVA MERLOT, AUTORITAS

RMB 288 瓶

【葡萄品种】：梅洛 Merlot

【产区】：智利 中央山谷 Chile Central Valley

【品鉴】：浓郁的石榴红色色泽，甜美的红色水果香气，如李子，成熟樱桃及香料的香气。口感平衡，单宁柔美成熟。是一款平衡的酒款，回味悠长。法国与美国橡木桶熟成6个月。

An intense, deep garnet red color. A medium high aromatic intensity with aromas of sweet red fruits, especially prunes and ripe cherries with spicy touches. A smooth of great balance, with soft tannins but at the same time mature. Balanced and fresh wine with medium-high persistence. 6 months in French and American oak.

红葡萄酒 Red Wine



福禄瑞帝利西拉马尔贝克红葡萄酒

RMB 78 杯

SYRAH MALBEC, FRANCESCO RUTINI

RMB 288 瓶

【葡萄品种】：西拉, 马尔贝克 Syrah, Malbec

【产区】：阿根廷 门多萨 Argentin Mendoza

【品鉴】：酒款有着优雅的宝石红色带有紫罗兰色边缘。香气突出，有着红色水果，花瓣的香气。口感柔顺，果味明显，单宁柔和。

This wine shows an elegant ruby colour with violet undertones. On the nose it has aromas of red fruit, flowers and on the mouth it is smooth, fruity with soft tannins from the grape.



宝尚父子勃艮第拉维尼黑比诺红葡萄酒

RMB 98 杯

BOUCHARD PERE ET FILS, BOURGOGNE LA VIGNEE
PINOT NOIR

RMB 588 瓶

【葡萄品种】：黑皮诺 Pinot Noir

【产区】：法国 勃艮第 France Burgundy

【品鉴】：酒款有着优雅的果味，结构平衡，果味与风土带来的味道完美平衡，年轻时饮用可感受到明显的新鲜度，陈年3-4年使得黑皮诺的特征更加突出。

Elegant small fruit flavours. A pleasantly balanced wine which reveals a harmonious blend of fruit and terroir. To enjoy young for its freshness, can age 3-4 years to develop more mature pinot noir notes.



富利来黑比诺红葡萄酒

RMB 98 杯

PINOT NOIR, FORREST ESTATE

RMB 598 瓶

【葡萄品种】：黑比诺 Pinot Noir

【产区】：新西兰 马尔堡 New Zealand Marlborough

【品鉴】：细致的红色车厘子，李子，肉蔻的气味，还有典型的马尔堡秋天落叶的气息。口感柔顺，多汁，橡木味道柔和，黑李子的味道混合着樱桃派的甜美，还有一些油酥点心的味道。

Lovely aromas of red cherry, baked plum, nutmeg and that classic Marlborough autumn leaves character. The palate is mouthwatering, with sweet, soft spicy oak, dark plum together with a rich underlay of cherry pie with sweet shortbread pastry.

红葡萄酒 Red Wine



瑞卡索酒庄奇昂第经典珍藏红葡萄酒 RMB 118 杯

BROLIO CHIANTI CLASSICO RISERVA DOCG, RMB 688 瓶
BARONE RICASOLI

【葡萄品种】：80%桑娇维塞, 15%美乐, 5%赤霞珠
80% Sangiovese, 15% Merlot, 5% Cabernet Sauvignon

【产区】：意大利 中央山谷 Italy

【品鉴】：石榴红色酒体, 辛香味, 花香, 黑色水果的香气突出, 口感圆润, 酸度清爽, 带有浓郁的果味, 单宁柔和, 回味有层次。

Ruby. The nose opens up to perfumes of redcurrant and jammy cherry with a peppery touch. Fresh, expressive palate showing a lovely, well-integrated tannin structure. A well-made, approachable wine.



蒙多坎谱奇昂第红葡萄酒 RMB 268 瓶

CHIANTI DOCG, MONTECAMPO

【葡萄品种】：桑娇维塞, 卡尼罗 Sangiovese, Canaiolo

【产区】：意大利 托斯卡纳奇昂第 Italy Chianti, Tuscany

【品鉴】：明亮的宝石红色。香气浓郁, 品种特征明显。优雅的紫罗兰及野果的香气。酒体饱满, 平衡, 入口酸度突出, 樱桃及香料的味十分突出。

Bright ruby-red colour of an attractive intensity. Characteristically intense, distinguished by an elegant scent of violets and tenuous perfumes of wild berries. Dry, full, properly balanced and extremely enticing with lingering acidity and flavours of cherry and spice.



克莱里科维莎迪红葡萄酒 RMB 488 瓶

LANGHE DOP DOLCETTO VISADI, DOMENICO CLERICO

【葡萄品种】：多姿桃 Dolcetto

【产区】：意大利 皮尔蒙特 Italy Piedmont

【品鉴】：浓郁的宝石红色, 带有红色水果, 李子, 樱桃, 香料, 粉胡椒及罗勒的香气, 口感平衡, 酒体饱满, 单宁紧致, 回味悠长。

Intense ruby red. Red fruits, plum, cherry, spices, pink pepper and balsamic herbs. Balanced, full, tannin and long finish.

红葡萄酒 Red Wine



奥纳亚庄园乐弗特红葡萄酒 RMB 798 瓶

LE VOLTE DELL' ORNELLAIA

【葡萄品种】：梅洛, 赤霞珠, 桑娇维塞 Merlot, Cabernet Sauvignon, Sangiovese

【产区】：意大利 托斯卡纳 Italy Tuscany

【品鉴】：宝石红色, 带有出色的香气, 复杂度而尤为突出。果香馥郁, 红色水果香气尤为突出。口感清新, 单宁丝滑, 酸度活跃, 有着令人愉悦的回味。

The wine stands out for its superior aromatic intensity and complexity, is notable for its radiant fresh fruit and intense colour. On the palate the smooth and silky tannins combine with a vibrant acidity to offer a very pleasurable and inviting experience.



瑞兹芭芭罗斯科红葡萄酒 RMB 988 瓶

BARBARESCO DOCG, RIZZI

【葡萄品种】：内比奥罗 Nebbiolo

【产区】：意大利 皮尔蒙特 Italy Piedmont

【品鉴】：浅宝石红色, 带有水果糖、甘草和鲜花的香气, 微妙怡人。入口后, 明显的玫瑰花瓣, 红色水果的味道, 浓郁而甜美, 单宁有力度, 回味悠长。

Garnet red colour, and the wine possesses striking inner perfume and a soft caressing personality, hard candy, licorice and crushed flowers aromas. Striking sweet rose petals and red fruit linger on the palate, a nice sweetness, delicacy, elegance, great balance and fine tannins and a long finish.



黛伦堡犁跃西拉红葡萄酒 RMB 268 瓶

THE STUMP JUMP SHIRAZ, D 'ARENBERG

【葡萄品种】：西拉 Shiraz

【产区】：澳大利亚 迈拉伦维尔 Australia McLaren Vale

【品鉴】：红黑色李子, 桑葚, 黑莓, 覆盆子的香气与味道浓郁, 一丝甘草及泥土, 香草, 烤香料的味。口感肥美, 单宁恰到好处, 回味悠长且新鲜。

The aromas and flavours present as a mix of dark and red fruits - plums, mulberries, blackberries and raspberries. Rich liquorice and slightly earthy notes, with a subtle lick of vanilla and baking spice. The mouthfeel is creamy and succulent with tannin to prop the wine up, presenting long and fresh.

红葡萄酒 Red Wine



南品雅雄狮河赤霞珠红葡萄酒

LION CREEK CABERNET SAUVIGNON, NAPIER RMB 298 瓶

【葡萄品种】：赤霞珠 Cabernet Sauvignon
【产区】：南非 惠灵顿 South Africa Wellington
【品鉴】：深红褐色，带有黑醋栗，成熟莓果，雪茄还有一丝肥沃泥土的气息。单宁如天鹅绒般顺滑，平易近人回味与单宁完美平衡。

Mahogany in colour, blackcurrant, ripe berries and cedar on both the nose and pallet with rich earthy undertones. Velvety smooth and accessible with a lingering aftertaste, well integrated tannins.



福禄瑞帝利珍藏马尔贝克红葡萄酒

RESERVE MALBEC, FRANCESCO RUTINI RMB 388 瓶

【葡萄品种】：马尔贝克 Malbec
【产区】：阿根廷 门多萨 Argentina Mendoza
【品鉴】：酒款色泽浓郁深邃。香气诱人，樱桃的香气明显，伴着淡淡的甘草及甜香料的气息。入口果味为主导，酒体出色，单宁紧致，有着樱桃，黑莓，野草莓，李子的味道，还有着豆蔻，胡椒的味道，回味悠长，口感饱满。7个月，30% 美国新桶，30%法国新桶，40%美国旧桶。

This Malbec is dense, with an inky color and attractive cherry aromas with a touch of cinnamon and sweet spice. A fruity wine, with excellent body, intense tannins, and flavors of cherry, blackberry, boysenberry and plum intermingled with hints of cardamom and pepper. Prolonged, mouthfilling finish. 30% New American oak, 30% new French oak and 40% 2nd and 3rd use American oak barrels for 7 months.



天鹏卡斯红葡萄酒

CAUSSE ROUGE, FRANCOIS THIENPONT RMB 388 瓶

【葡萄品种】：95%美乐、5%品丽珠 95% Merlot, 5% Cabernet Franc
【产区】：法国 波尔多 France Bordeaux
【品鉴】：在香气上，这款酒散发出迷人的红色和黑色水果香气。这款酒口感饱满而芬芳，细腻的香料味让它更富魅力。结构平衡，单宁顺滑。回味中结合了浓郁的果味和新鲜感。

On the nose, it develops a lovely bouquet of red and black fruits. This wine is full and aromatic on the palate, and the delicate spicy notes bring additional charm. The structure is well-balanced on silky tannins. The finish combines fruit intensity and freshness.

红葡萄酒 Red Wine



拉博丝特单一园赤霞珠红葡萄酒

APALTA SINGLE VINEYARD CABERNET SAUVIGNON, LAPOSTOLLE RMB 588 瓶

【葡萄品种】：赤霞珠，品丽珠，小味而多，佳美娜 Cabernet Sauvignon, Cabernet Franc, Petit Verdot
【产区】：智利 阿帕塔山谷 Chile Apalta Valley
【品鉴】：深宝石红色并带有些许紫色。散发出李子、樱桃等红色水果和甜香料的香气。口感优雅，酒体集中、平衡，果香浓郁。单宁圆润，回味悠长。

Deep red with dark purple hints. Fresh red fruit aromas such as plums and cherries and delicate notes of sweet spices. Very elegant. Concentrated body with balance and length. Good tannic structure and round mid palate. Very persistent.



郝尔梅洛红葡萄酒

MERLOT, HALL RMB 1588 瓶

【葡萄品种】：梅洛 Merlot
【产区】：美国 纳帕 USA Napa Valley
【品鉴】：入口单宁细致顺滑，酒体饱满，有厚重感，酸度明显，口感清新。香料味为主导，有着明显的巧克力味道，还有豆蔻及成熟的樱桃味道。

Starting with a lush entry of fine-grained soft tannin, the wine continues into a full, weighty mid-palate, accented by a refreshing note of bright acidity. The flavor profile is warm, spicy and distinctively chocolate-driven, with notes of nutmeg and ripe cherry.



宝捷酒庄红葡萄酒

CHATEAU POUJEAUX, CRU BOURGEOIS, MOULIS EN MEDOC RMB 888 瓶

【葡萄品种】：梅洛 Merlot Blend
【产区】：法国 波尔多 France Bordeaux
【品鉴】：靛蓝的宝石红色，散发出浓郁的烟叶、碎石、甜樱桃和黑醋栗的香气，中等偏重酒体，天鹅绒般的单宁，酒体平衡，风格典型。

Deep ruby red colour. Notes of tobacco leaf, hot rocks, sweet kirsch and black currants are impressively displayed in this medium to full-bodied, velvety textured, very seductive style of wine.

红葡萄酒 Red Wine



小骑士红葡萄酒

LE PETIT DE CHEVALIER, PESSAC-LEOGNAN RMB 888 瓶

【葡萄品种】：赤霞珠混酿 Cab.Sauvignon Blend

【产区】：法国 奥克 France Pay d'Or

【品鉴】：佳酿带有绝美的深色酒体，纯净鲜明的黑莓，甘草，薄荷和清新的矿物香气更增添了其复杂性。口感平衡，集中，有活力且清新细腻。单宁优雅，这款精致悠长的佳酿，带有4-8年的陈年潜力，是一款极佳的佩萨克-雷奥良区佳酿。

Deep dark color and great brilliance Pure and bright aromas of red and black berries Licorice, menthol and fresh minerals add to complexity. Very class and balance on the palate. Concentration, energy, freshness and finesse. Elegant tannins for this fine and long wine 4-8 years aging potential. Great Pessac-Leognan wine.



奥丽菲庄园红葡萄酒

CHATEAUFORT DU PAPE, CLOS DU MONT OLIVET RMB 1288 瓶

【葡萄品种】：歌海娜、西拉、慕合怀特、神索

Grenache, Syrah, Carignan, Mourvèdre, Cinsault

【产区】：法国 罗纳河谷 France Rhone Valley

【品鉴】：深红宝石色带有紫色边缘，有着成熟黑色水果的香气，伴着一丝动物皮毛及香料的气息。入口单宁如丝般柔滑，酸度适中，令人印象深刻，带有浓郁集中的水果味道，窖藏10-15年饮用口感更佳。

Gorgeous notes reminiscent of an open-air Provençal fruit and vegetable market jump from the glass of this deep plum/purple-colored wine. The wine is expansive, savory, very fleshy, and totally disarming in its explosive aromatics and lush, opulent flavors. The better-than-average acids, due to the cool growing year, give it uplift and vibrancy, which nicely buttress the wine's full-bodied power and substance.

红葡萄酒 Red Wine



龙船将军红葡萄酒

AMIRAL DE BEYCHEVELLE, ST JULIENNE RMB 1388 瓶

【葡萄品种】：赤霞珠，梅洛，品丽珠

Cabernet Sauvignon, Merlot, Cabernet Franc

【产区】：法国 波尔多 France Bordeaux

【品鉴】：酒款有着浓郁的宝石红色，花香伴着红黑色醋栗，森林，橡木的香气，结构丰满，单宁细致，口感柔美，酸度适中。

The wine displays a healthy dark plum/ruby/purple-tinged color along with a floral-scented nose offering notes of black and red currants, forest floor, and subtle oak. With excellent richness, fine-grained, soft tannin and enough acidity.



宝尚父子香波木西尼红葡萄酒

BOUCHARD PERE ET FILS, CHAMBOLLE MUSIGNY RMB 1688 瓶

【葡萄品种】：黑皮诺 Pinot Noir

【产区】：法国 勃艮第 France/Burgundy

【品鉴】：酒款香气奔放，有着红色莓果的香气，还有淡淡的橡木气息。口感柔滑单宁细腻，结构优雅，是一款雅致风格的酒款，陈年能力出色。

Expressive nose developing red berry notes and a light oaky hint. Tender and delicate, with an elegant structure, this is a wine with a lot of charm. Good ageing potential.

甜白葡萄酒 Dessert Wine



瑞兹阿斯蒂莫斯卡托白葡萄酒 (低醇葡萄酒)

MOSCATO D 'ASTI DOCG, RIZZI

RMB 468 瓶

【葡萄品种】：莫斯卡托 Moscato

【产区】：意大利 皮尔蒙特 Italy Piedmont

【品鉴】：浅稻草黄色，散发出浓郁而持久的水果香气，如葡萄，柑橘类，还伴有一丝薄荷的气息。入口甜美，平衡感极佳，酒精含量低（5%），酸度适中，口感十分清新。

Straw-yellow, it has an intensely fruity nose which is aromatic and very persistent. The sweet flavor is beautifully balanced with the low alcohol (5% vol.), the medium acidity, and an appealing freshness.

香槟/起泡酒 Champagne /Sparkling Wine

凯歌，黄牌 香槟

Veuve Clicquot Ponsardin, Yellow Label Brut, Champagne ,France

RMB 788 瓶

卓林普老塞考起泡葡萄酒

PROSECCO D.O.C. BRUT (ZONIN)

RMB 268 瓶